

The Changes We Made For The Earth 我们为地球所做的改变



Eco-Friendly Ribbon 倍亨环保丝带

Recycled Polyester Ribbons RPET再生涤纶丝带



Bio-Degradable Ribbons 可降解丝带



Beiheng Story 倍亨简介

Huzhou Beiheng Textile Co., Ltd. was established in 1999. It has been committed to the development and production of degradable and environmentally friendly ribbons. We adopt sustainable manufacturing methods to minimize our impact on the environment. At the same time, we actively participate in social welfare undertakings to give back to society. Our company is dedicated to providing customized ribbon packaging solutions for industries such as baking cakes, chocolates, cosmetics, flowers, perfumes, wines, and luxury gift boxes. We help customers develop custom polyester satin ribbons, recycled polyester ribbons, environmentally friendly degradable ribbons, cotton ribbons, printed ribbons, and exquisite ribbon bows in various forms. We strive to meet customer demands for product packaging needs, helping customers create value and stand out in the competition. Our products are exported to more than 30 countries and regions such as Europe, Southeast Asia, and North America, where we have customized ribbons for many top brands. Our factory covers an area of 53,000 square meters. The annual output of ribbons can reach 1 billion meters. We hold 23 national-level patented technologies and strictly implement the ISO9001 quality management system. We have also obtained many certifications. Huzhou Beiheng Textile Co., Ltd. looks forward to cooperating with you and jointly creating a better future.

湖州倍亨纺织有限公司成立于1999年，坚持深耕可降解环保丝带的研发和生产。公司致力于为烘焙蛋糕、巧克力、化妆品、鲜花、香水、红酒、奢侈品礼盒等行业提供包装定制丝带解决方案，帮助客户开发出定制涤纶色丁缎带、再生涤纶丝带、环保可降解丝带、棉带、印刷丝带以及精美的丝带蝴蝶结等多种丝带形式，我们以满足客户对产品包装需求为已任，帮助客户创造价值并在竞争中脱颖而出。产品远销欧洲、东南亚、北美等30多个国家。为众多一线品牌定制丝带。公司目前拥有53000㎡现代化生产车间，织带年产量可达10亿米。

工厂享有23项国家级专利技术，严格执行ISO9001质量管理体系并获得多项体系认证。湖州倍亨纺织有限公司诚挚期待与您合作，携手共创美好未来。



Hot Sale Products For Retail 精品包装



Production Process 生产流程



Brands Authentication 资质认证



专注定制环保织带 Focus on Eco-Friendly Ribbon & Luxury Customization



湖州倍亨纺织有限公司 HUZHOU BEIHENG TEXTILE CO.,LTD.

地址/Add: 浙江省湖州市东林镇工业功能南区迎锦路6号/No.6 Yingjin Road, South of industrial Functional Area, Donglin Town, Wuxing District, Huzhou, Zhejiang, China
邮编/Postal Code: 313021 官网/Website: www.bei-heng.com
电话/Tel: +86 18157292311 邮箱/E-mail: olivia@bei-heng.com



1688



微信/WeChat



Alibaba



官网/Website

BEIHENG Printed Craft 印刷工艺

More+

We offer comprehensive printing solutions including: Standard Ink Printing, Foil Stamping, Integrated Finishing Techniques.Our capabilities cater to diverse applications such as luxury gift packaging, premium apparel trims, and bespoke customization solutions for high-value branding projects.

印刷技术涵盖标准油墨印刷(环保油墨、发泡、热固工艺)、烫金/银工艺(油墨仿烫、发泡烫印、彩金烫印),同时提供复合工艺(覆膜、UV上光、热转印、硅胶印花、超细字体印刷等),全面适配礼品包装、服饰辅料、高端定制等多元化场景需求。



Screen Printing
单色油墨

Screen Silver Foil
油墨烫银

Screen Copy Silver Foil
油墨仿银

Heat-Transfer
热转印



Plastisol & Gold Foil
热固烫金

Plastisol & Silver Foil
热固烫银

Puff & Gold Foil
发泡烫金

One Color Plastisol
1色热固



One Color Puff
1色发泡

Color gold foil
烫彩金

Screen & Gold Foil
油墨+烫金

Heat-Transfer & Gold Foil
热转+烫金

Customised Your Environmrntally Friendly Ribbons
50000M² factory, 1000 machines, ensuring your delivery time
专注定制环保织带
50000M²工厂, 1000台机器, 保障您的交期



★ Single/Double
Face Satin Ribbon
单/双面缎带

Pearlescent
Satin Ribbon
特光缎带

★ Grosgrain
Ribbon
罗纹带

Pearlescent
Grosgrain Ribbon
特光罗纹带

Silky Ribbon
哑光缎带



Cotton-Like
Ribbon
仿棉缎带

Suede Ribbon
绒面缎带

★ Polyester
Cotton Ribbon
涤棉平纹带

Stitch Ribbon
跳线带

Colorful Stripe
Ribbon
彩色条纹丝带



★ Metallic Edge
Satin Ribbon
金/银边缎带

★ Metallic Edge
Grosgrain Ribbon
金/银边罗纹带

★ Glitter Metallic
Satin Ribbon
金/银葱缎带

★ Glitter Metallic
Grosgrain Ribbon
金/银葱罗纹带

★ Glitter Metallic
Herringbone Ribbon
金/银葱人字带



Satin Ribbon
缎带

★ Taffeta Ribbon
平纹带

Grosgrain Ribbon
罗纹带

Herringbone
Ribbon
人字带

Grosgrain Edge
Satin Ribbon
中缎边带

Note: Ribbons marked with an asterisk (★) come with color swatch samples.
注明: 带有(★)的织带附有色卡样本



Satin Ribbon
缎带

Taffeta Ribbon
平纹带

Grosgrain Ribbon
罗纹带

Herringbone
Ribbon
人字带

Grosgrain Edge
Satin Ribbon
中缎边带



Thick Taffeta
Ribbon
厚平纹带

Thick Herringbone
Ribbon
厚人字带

No Edges
Satin Ribbon
无边缎带

Taffeta
Paper Ribbon
平纹纸带

Herringbone
Paper Ribbon
人字纸带



Velvet Ribbon
植绒带

Glitter Metallic
Velvet Ribbon
金葱植绒带

PLA Satin
Ribbon
PLA缎带

PLA Grosgrain
Ribbon
PLA罗纹带

Organza Ribbon
雪纱带



Jacquard Ribbon
提花缎带

Golden Jacquard
Ribbon
金字提花带

Ethnic Style
Jacquard Ribbon
民族提花带

Hatband Ribbon
帽带

Wired Ribbon
铁丝边织带

Note: Ribbons marked with an asterisk (★) come with color swatch samples.
注明: 带有(★)的织带附有色卡样本

Various Ribbon Bows 多款式蝴蝶结

More+



Bow Attachment Options 多种连接方式可选

More+



Custom Hangtag
定制吊牌